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 Председник Косова Хашим Тачи изјавио је да су савети које долазе од САД увек
добродошли Косову.

  Он је додао и да је изјава амбасадора САД у Приштини Грега Делавија "искрена и
одговорна".

  

Након јучерашњег разговора са студентима Правног факултета Тачи је рекао да изјаву
Делавија треба да сви и без разлике озбиљно узму у обзир.

  

Грег Делави изјавио је у четвртак увече да је на Косову и Србији да одлуче о
евентуалној подели Косова, што је у петак негирао на свом Твитер налогу, наводећи да
је то "лажна вест" и затражио да се она игнорише. 

  

Делави, учествујући у емисији Рубикон приштинске телевизије КТВ није поменуо црвене
линије америчке стране о подели Косова које је изрекао у децембру. Он је рекао да је
америчка подршка косовској независности непоколебљива и да ће се наставити. 

  

"Треба схватити да када говори амбасадор једне земље, говори држава (коју
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представља). Овог пута је говорио амбасадор САД, најснажније земље у свету, од које
ми имамо све што је добро", казао је Тачи. 

  

Он је оставио отворену могућност промене граница Косова споразумом у завршној фази
дијалога Београда и Приштине, као и могућност размене територија са Србијом.

  

(Бета)
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